

Remarkable Insight From the Holy Spirit 4

Young Nathan, who got off to a poor start in life, is making a positive "second start" under the care of an older Christian, Andrew. They get together regularly to read and talk about the Bible.

While reading Genesis, Nathan commented on the seemingly long and slow process God used to accomplish His purposes in and through people:

"You don't want to stare at one tree and not see the forest. You want to see the whole plan of God, and not get hung up on one particular thing."



Coffee/tea thought: Let's ask God to speak this remarkable insight, given to a young believer, into a situation we are facing.

John

来自圣灵的真知灼见（4）

拿单人生开始的时候走错路，日子坎坷。但在年长的基督徒安得鲁帮助下，他有了新的开始。他们定期一起读圣经，一起讨论。

创世记里记载上帝借着选民完成他在选民身上的旨意，过程看起来十分漫长。拿单说：

“不要一叶障目，不见森林。要看上帝完整全面的计划，不要把注意力局限在某个特别的事上。”



随想：神让这位年轻人有这样的真知灼见，求神今天一样感动我们。

史建恩